
PROTOKÓŁ
z wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim

odbytego dnia 24 października  2011r.
w sali obrad Rady Miejskiej, Plac Władysława Łokietka 1.

Porządek obrad:
1.  Otwarcie  obrad wspólnego posiedzenia  Komisji  Rady Miejskiej  w Brześciu  Kujawskim 
przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 
ławników do sądów powszechnych.
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników. 
6. Rozpatrzenie projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych.
7. Przedłożenie  Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za I półrocze 
2011r. wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

8. Zakończenie obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej.

Ad 1. W posiedzeniu  udział wzięli członkowie Komisji ds. finansów i budżetu, rolnictwa i ochrony 
środowiska  i  Komisji  ds.  zdrowia  i  opieki  społecznej  ,  edukacji,  kultury,  sportu  i  porządku 
publicznego, wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu oraz:

Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki;
Zastępca Burmistrza – Pan Paweł Małas;
Skarbnik Gminy – Joanna Wojtczak.

Przewodniczący Rady Marek Golasiński otworzył posiedzenie wspólnych komisji Rady Miejskiej, 
po  powitaniu  członków  Komisji  i  gości, przekazał  prowadzenie  obrad  Panu   Ryszardowi 
Szelezińskiemu  –  Przewodniczącemu  Komisji  ds.  finansów  i  budżetu,  rolnictwa  i  ochrony 
środowiska.
Radny Ryszard Szeleziński powitał wszystkich obecnych i poprosił o przejście do omawiania 
kolejnych punktów.
Ad 2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r. 
Ad 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2020.
Pani Skarbnik Joanna Wojtczak omówiła projekty następująco: na chwilę obecną jest jedna zmiana 
w zakresie zmiany klasyfikacji budżetowej ponieważ uległa zmianie. Paragraf “Dotacji z 
Wojewódzkiego Funduszu” musi być zmieniony z paragrafu 2440 na 2460. Druga zmiana dotyczy 
zmiany wydatku inwestycyjnego “Budowa oświetlenia drogowego w miejscowości “Redecz 
Krukowy” na wydatek bieżący.  Natomiast w Wieloletniej Prognozie Finansowej będzie 
przesunięcie z wydatków majątkowych do wydatków bieżących a dotyczy wydatku z Funduszu 
Sołeckiego zaplanowanego “Oświetlenie w m. Redecz Krukowy”.
Ad 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w 
wyborach ławników do sądów powszechnych.
Ad 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników. 
Powyższe projekty uchwał przedstawił Radny R. Szeleziński – Przewodniczący Zespłu: 
ławnikiem może być ten kto: 
1) posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych i obywatelskich, 



2) jest nieskazitelnego charakteru i posiada co najmniej wykształcenie średnie

3) ukończył 30 lat i nie przekroczył 70;

4) jest zatrudniony, prowadzi działalność gospodarczą lub zamieszkuje w miejscu kandydowania co 
najmniej od roku, 

5) jest zdolny, ze względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków ławnika, 

6)  wykazuje  się  szczególną  znajomością  spraw  pracowniczych  –  w  przypadku  orzekania  w 
sprawach z zakresu w prawa pracy.

Wśród tych kandydatów mamy trzech , którzy w okresie ostatnich 3 lat zostali ukarani mandatami. 
Z przepisów prawa nie wynika czy można ich wybierać czy też nie. Natomiast  opinie w tej kwestii 
są różne, jedni twierdzą , że to nie przeszkadza w wyborze. inni natomiast , że raczej nie wybierać 
takich osób. Komisja ds. zaopiniowania kandydatów na ławników postanowiła aby decyzję podjęła 
cała Rada. 

Przewodniczący RM M. Golasiński dodał, że nie da się określić czy ktoś jest nieskazitelnego 
charakteru z powodu otrzymania mandatu, w związku z tym zaproponował aby  te osoby 
uczestniczyły w wyborach. Następnie Przewodniczący RM poinformował , że zgłosiło się 15 
kandydatów na ławników. Do Sądu Okręgowego we Włocławku wybieramy -2, a do Sądu 
Rejonowego we Włocławku III Wydziału Rodzinnego i Nieletnich – 4, w tym -1 do Wydziału 
Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. Żadna z osób zgłoszonych nie wyraziła woli sądzenia w Sądzie 
Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. Wobec tego do Sądu Rejonowego będziemy wybierać 3 
ławników. W karcie zgłoszeniowej kandydata na ławnika, która jest zgodna z Rozporządzeniem 
Ministra  Sprawiedliwości z dnia 9 czerwca 2011 r. , w rubryce 16 trzeba było określić do jakiego 
sądu dany kandydat jest proponowany. W związku z tym 4 kandydatów zgłosiło chęć do pracy w 
Sądzie Okręgowym, a 11 do Sądu Rejonowego III Wydziału Rodzinnego i Nieletnich.

Radny Janusz Barański poruszył temat dotyczący załącznika Nr 1 do regulaminu głosowania w 
wyborach na ławników –“ Protokołu z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników” w 
pkt 6  po co  jest wpisane przy oddanych głosach na kandydata “przeciw wyborowi na kandydata na 
ławnika” skoro jest więcej kandydatów niż wybieramy i głosujemy na tych, których chcemy 
wybrać.

Przewodniczący RM M. Golasiński poinformował, że uwzględnimy tę uwagę w projekcie 
regulaminu i oczywisty błąd zostanie  poprawiony, bowiem  rzeczywiście głosujemy za danymi 
osobami. 

Radny Grzegorz Koźmiński odnośnie tych mandatów dopowiedział, że jeżeli są to np. mandaty za 
przekroczenie prędkości to można takiej osobie dać szanse ale jeżeli jest to mandat za jazdę po 
pijanemu to raczej nie powinno brać się takiej osoby. Jeszcze dodał, że powinno być więcej 
informacji na temat tych kandydatów np. czym się zajmują na co dzień, bo nie wszyscy Radni znają 
te osoby.

Przewodniczący RM M. Golasiński poinformował, że te informacje będą zawarte w opinii zespołu 
opiniującego  i będzie wtedy czas  na zapoznanie się.

Przewodniczący Zespołu  R. Szeleziński dodał, że można również z tymi dokumentami zapoznać 
się w Biurze Rady. Ale oczywiście pisemne informacje o danych kandydatach zostanie sporządzona 
i przedstawiona przed sesją.

Ad 6. Rozpatrzenie projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych.
Pani Skarbnik Joanna Wojtczak na temat uchwały poinformowała, że w 2008r. była podejmowana 
uchwała odnośnie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, a  w 
kompetencji Rady jest ustalenie tych wzorów formularzy. W 2010 r. nastąpiła zmiana w ustawie o 
opłatach lokalnych a konkretnie zmiany w interpretacji jaka powierzchnia podlega opodatkowaniu 



obniżonym podatkiem w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych. W związku z tym , że jest to 
nowa forma, którą należy oddzielnie opodatkować to wzór formularza uległ zmianie. I stąd 
dzisiejszy projekt uchwały. 

Radny R. Szeleziński zapytał czy sprawa z Panem Borkowskim jest zakończona?

Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że została zakończona gdyż naszą decyzję podatkową 
podtrzymał Wojewódzki Sąd Administracyjny. Sprawa została zakończona. 

Ad 7. Przedłożenie  Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za I półrocze 
2011 r. wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Pani Skarbnik J. Wojtczak poprosiła o pytania dotyczące sprawozdania.

Radny J. Karkosiński jak wygląda budowa drogi w Kąkowej Woli?

Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że za ok. dwa tygodnie powinna być zakończona.

Radny R. Szeleziński zapytał  jaki jest stan zadłużenia gminy na dzień 30.06.2011r.? W 
sprawozdaniu wykazane jest, że został umorzony podatek leśny w wysokości 1,- w związku z tym 
zapytał kto złożył wniosek i od jakiej wielkości lasu jest to umorzenie? W rozdziale 85295 
“Pozostała działalność – dotacja przeznaczona na dożywianie dla dzieci”, od Państwa wpłynęło 
81.000,- co stanowi 38% planu. W ubiegłym roku na tą porę wpłynęło 88.000,- więc jest to o ok 
7.500,- więcej niż w roku bieżącym. Czym to jest spowodowane, że jest taka różnica?

Pani Skarbnik J. Wojtczak odnośnie podatku leśnego i tej 1,- przekaże na sesji. Natomiast jeżeli 
chodzi o dożywianie to na początku zeszłego roku też otrzymaliśmy  400.000,- a my dopłacaliśmy 
100.000,- w tym roku umowa podpisana jest na taką samą kwotę na 400.000,- + 100.000,-.  Jeżeli 
chodzi o zadłużenie to dług na dzień 30.06.2011r. wynosił 7.310.822,41 co do planu dochodów 
wynosi 20,53% zadłużenia. 

Radny G. Koźmiński zapytał jak wygląda sprawa linii “11”?

Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że były rozmowy z Prezydentem Miasta Włocławka i jest 
przygotowywane jak najbardziej ekonomiczne rozwiązanie i rozliczenie tej linii. 

Radny R. Szeleziński dopowiedział, że w prasie była wypowiedź Prezydenta Miasta Włocławek, z 
której wynikało, że Rada Miejska w Brześciu Kujawskim podjęła złą uchwałę. Jeżeli uchwała ta 
jest dobra to należało by wyjaśnić na łamach gazety, że jest dobrze.

Burmistrz W. Zawidzki dodał, że ta uchwała, którą podjęliśmy jest to uchwała upoważniająca do 
zawarcia porozumienia, w której  było napisane z kim i kto ma to zadanie wykonywać. Tej uchwały 
również nie podważył Nadzór Prawny.

Przewodniczący RM  M. Golasiński dodał, że uchwała jest dobra, ona upoważnia Burmistrza do 
zawarcia porozumienia. To jest upoważnienie dla Burmistrza przyjęte przez Radę w formie 
uchwały.

Radny J. Karkosiński dopowiedział, jeżeli jest dobrze to tym bardziej powinno być wyjaśnione w 
mediach.

Przewodniczący RM. M. Golasiński powiedział, że napisze takie wyjaśnienie i przedstawi 
wcześniej radnym  na najbliższej sesji.

Ad 8. Zakończenie obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej.
Na tym zakończono wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Protokół sporządziła:
Magdalena Mierzwicka.



 


